
BK Yoi Styrelsemöte 
27/9-20

Närvarande
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Sören Forsberg
Anna Zetterberg
Daniella Heitz

1.Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

2.Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Anna Zetterberg

3. Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkände

4. Rapporter
a. Ordförande
Kranen på klubben är lagad samt handtaget på nödutgångs dörren. 
Glenn har haft problem med skriptet på ekonomi info sidorna men Ivar har ordnat upp detta nu.
Habo Judoklubb har köpt 4st sockerbitsomslag för 200kr/styck

b. Kassören
På föreningens företagsskonto finns 121 309,95 kr
På föreningens Sparkonto finns 75 508,85 kr
Betalande hitills Lattjo 1, Judo 5, Jujutsu 19

c. Sektions ansvariga rapporter
Judo
Det är fortfarande många som inte har hittat tillbaka till träningarna.
Sofie Kakau hjälper Ivar med träningarna.

Jujutsu
Klubben har haft 3st på Dan träning i Linköping. Det kanske blir gradering i november om allt går bra. 
Klubben har tappat några men några nya har kommit in.
Den nya gruppen som tränar 17.15 har varit ca 8-10st vilket är jätte bra.

Taiso
Denna träning har fortfarande väldigt få deltagare.

5.Kommande tävlingar, läger och utbildningar
Judo 
Det är inte många tävlingar som blir av i dessa tider. 

Jujutsu 
22 november är det Dan gradering om det blir av.



6. Utgifter
Bredband 450kr jan-juni
Läger för Jujutsu sektionen 1200kr

7. Kompensationsstöd
Klubben kan söka kompensationsstöd nu när det råder Corona men klubben har inte haft några utgifter som 
räcker för att söka detta vad styrelsen kunde läsa men Anna ska fördjupa sig lite mer i reglerna för att se ifall det 
finns något vi kan ansöka om.

8. Städning av lokalen
Mattorna våttorkas med såpa och vatten efter varje träning.
Klubben håller enligt Ivar det som rekommenderas av Folkhälsomyndigheten.
Rekommendationen från Judoförbundet är att man helst inte ska byta partner under träningarna utan träna med en
och samma hela tiden.  

9. Övriga frågor
Klubbens jakt efter en ny lokal fortsätter. Vi ska sprida ut info om att vi söker efter ny lokal så fler kan hålla 
ögonen och öronen öppna om man skulle se eller höra något.

Engagemanget i klubben skulle behöva öka så inte bara Ivar och Glenn sköter allt. Styrelsen ska spåna lite i detta
och ta med det till nästa styrelse möte.

Jenny Lindberg, Richard Grahns sambo, kan tänka sig att hjälpa klubben med hemsidan, uppdatera den och så.
Ivar ska bjuda in henne på nästa styrelsemöte

10. Nästa möte 
25/10 klockan 12.30 på Landhs

10. Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande

Sekreterare 

Protokolljusterare


	BK Yoi Styrelsemöte 27/9-20
	Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
	På föreningens Sparkonto finns 75 508,85 kr Betalande hitills Lattjo 1, Judo 5, Jujutsu 19
	c. Sektions ansvariga rapporter Judo Det är fortfarande många som inte har hittat tillbaka till träningarna. Sofie Kakau hjälper Ivar med träningarna.
	Jujutsu Klubben har haft 3st på Dan träning i Linköping. Det kanske blir gradering i november om allt går bra. Klubben har tappat några men några nya har kommit in. Den nya gruppen som tränar 17.15 har varit ca 8-10st vilket är jätte bra. Taiso Denna träning har fortfarande väldigt få deltagare.
	5.Kommande tävlingar, läger och utbildningar Judo Det är inte många tävlingar som blir av i dessa tider. Jujutsu 22 november är det Dan gradering om det blir av.
	6. Utgifter Bredband 450kr jan-juni Läger för Jujutsu sektionen 1200kr 7. Kompensationsstöd Klubben kan söka kompensationsstöd nu när det råder Corona men klubben har inte haft några utgifter som räcker för att söka detta vad styrelsen kunde läsa men Anna ska fördjupa sig lite mer i reglerna för att se ifall det finns något vi kan ansöka om.
	8. Städning av lokalen Mattorna våttorkas med såpa och vatten efter varje träning. Klubben håller enligt Ivar det som rekommenderas av Folkhälsomyndigheten. Rekommendationen från Judoförbundet är att man helst inte ska byta partner under träningarna utan träna med en och samma hela tiden. 9. Övriga frågor Klubbens jakt efter en ny lokal fortsätter. Vi ska sprida ut info om att vi söker efter ny lokal så fler kan hålla ögonen och öronen öppna om man skulle se eller höra något. Engagemanget i klubben skulle behöva öka så inte bara Ivar och Glenn sköter allt. Styrelsen ska spåna lite i detta och ta med det till nästa styrelse möte. Jenny Lindberg, Richard Grahns sambo, kan tänka sig att hjälpa klubben med hemsidan, uppdatera den och så. Ivar ska bjuda in henne på nästa styrelsemöte 10. Nästa möte 25/10 klockan 12.30 på Landhs 10. Mötets avslutande
	Ivar förklarade mötet avslutat
	Ordförande
	Sekreterare
	Protokolljusterare

